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I N T E R P E ŁAC J A

Stosownie do par. 31 ust. I Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik nr 5 do

Uchwały nr 141/VI/14/2011 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 13 września,

zwracam się do Pana o podjęcie starań w celu przywrócenia funkcjonowania poczty

w Skolimowie.

Urząd taki istniał w Skolimowie, można powiedzieć .„od zawsze”. Już przed wojną

z inicjatywy Hermana Paulinka właściciela budynku przy ulicy Prusa nr.6 utworzono tam

punkt pocztowy. Po wojnie funkcjonował on jako urząd pocztowy również wtedy kiedy

został przeniesiony na ulicę Moniuszki Nr. 22. W związku z remontem tego budynku poczta

została zamknięta i do dziś nie wróciła na swoje miejsce. Przez te wszystkie lata poczta

służyła mieszkańcom: Skolirnowa, Czamowa, Nowego i Starego Wierzbna, a także Chylic

Letniska. Przywrócenie Urzędu Pocztowego do Skolimowa będzie zgodne z oczekiwaniem

mieszkańców tego rejonu.


